

THE CHURCH OF CHRIST IN CHINA HEEP WOH COLLEGE 中華基督教會協和書院

2020-2021 Circular No.43 (第四十三號通告) 171 PO KONG VILLAGE RD., TSZ WAN SHAN, KLN., HKSAR 香港九龍慈雲山蒲崗村道一七一號

Tel 電話: 2323 4265 Fax 傳真: 2323 3258

E-mail: info@ccchwc.edu.hk

Homepage: http://www.ccchwc.edu.hk

Dear Parents/Guardians,

11th May, 2021

21/22 S4 Class Structure and Elective Subject Combinations

On 2 February 2021, The Education Bureau announced their plans to optimise four SS core subjects which can generate synergy, release lesson time and enhance curriculum flexibility for creating space for students. With the optimising measures in place, the four SS core subjects will not take up more than half of the total lesson time available. Schools can make use of this opportunity to review and plan the curriculum in a holistic manner, and free up space to varying degrees in order to cater for students' diverse learning and development needs with due regard to each school's own context and student needs. The lesson time that has been freed up can facilitate schools' provision of more diversified options, for example, enabling students to take an additional elective subject (including Applied Learning), engage in a more in-depth study of subjects, and/or participate more actively in Other Learning Experiences, life-wide learning activities, or engage in other personal pursuits to cater for their different interests, abilities and aspirations. The arrangements of the four SS core subjects will be effective at S4 starting in the 2021/2022 school year so that students will benefit as soon as possible.

In response to this, our school has been formulating proposals to synergise class structure and elective subject combinations since February. In March, the elective subject selection trail practice was implemented. Though the trail practice was based on the subject selection combinations which are subject to changes, the information of students' subject selection preference did provide a valuable reference for determining the most preferable class structure and elective subject combination for the future.

On 21 May 2021 (Friday), all S3 students will be informed of the finalized 2021/2022 S4 class structure and elective subject combinations. A parents' letter with additional information will be issued via the Parent App on the same day.

With a comprehensive review and in-depth discussion among school leaders and front-line teachers, we believe that the upcoming adjusted arrangements will be one that creates space for students, caters to their diverse learning needs as well as fosters their whole-person development and diverse talents.

Kindly acknowledge receiving and sign this circular via the Parent App by 14 May 2021 (Friday). Should you have any enquiries, please contact Ms. Tin Yuen Shan, the Vice-principal at 2323 4265.

Yours faithfully,

Dr. Chu Kai Wing

Principal

各位家長/監護人:

2021-2022 學年中四級班級結構和選修科目組合

教育局在本年 2 月 2 日公布高中四個核心科目(即中國語文、英國語文、數學及公民與社會發展科以代替通識教育科)的優化措施,以騰出課時和增加課程彈性,為學生創造空間。當優化措施落實後,高中四個核心科目的課時將不超過總課時的一半。學校可透過是次優化課程機會,整體檢視和規劃課程,按校情和學生需要釋出更多的空間,照顧學生的多元學習和發展需要。所釋放的課時可以便利學校為學生提供更多元選擇,如讓學生增修一個選修科目(包括應用學習);更深入學習修讀科目;及/或更積極參與「其他學習經歷」、全方位學習活動、發掘其他個人興趣,以照顧學生的不同興趣、能力和抱負。為盡快讓學生受惠,有關高中四個核心科目的新安排,將於2021/22 學年於中四級落實。

有見及此,本校自 2 月起積極檢視現有的班級結構和選修科目組合,研究不同的改善方案。於 3 月份,中三學生已進行模擬選科。儘管模擬選科乃根據早前公布的選修科目組合,而該科目組合亦可能會有所變化。然而是次模擬選科能為學校提供了實實的資料,以制定最合適的班級結構和選修科目組合。

2021年5月21日(星期五),本校將於選科講座向中三學生介紹最新班級結構和 選修科目組合。同日亦會發放家長信,以及講座影片超連結。

經過學校領導層及教師的全面審視和深入討論,我們深信即將公布的最新安排必 能為學生釋放空間及照顧學生不同學習需要,培育他們的全人發展及多元才華。

請於 2021 年 5 月 14 日(星期五)或以前登入家長應用程式,簽署本電子通告。 如有任何疑問,請致電 2323 4265 聯絡田婉珊副校長。

此致 貴家長

校長 朱啟榮 博士 謹啟

二零二一年五月十一日

本通告已上載於本校網頁 (http://www.ccchwc.edu.hk) Archives / Letter to Parents